



Louis Berger (Riyadh)

30 April 2024

30 أبريل 2024م

Our Ref: 7421-HS-HA-MEFA06285

Saudi Awwal Bank (SAB)

السادة/ البنك السعودي الأول (ساب)

Dear Sir/ Madam,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته

This is to certify that Mr. Fahad Saleh H Alanezi, Saudi nationality and holder of Saudi ID: 1110129333, had notified us regarding the application for a financial loan and we certify that the above-mentioned employee is currently working with us since 16 February 2022 as Civil Inspector.

تقدم لنا الموظف: فهد بن صالح بن حمد العنزي، سعودي الجنسية بموجب هوية وطنية رقم 1110129333، بخصوص طلب الحصول على قرض مالي ونشهد أن المذكور أعلاه يعمل حالياً لدينا منذ تاريخ: 16 فبراير 2022م بوظيفة مفتش - مدني وأنا نصادق على طلبه.

Financial Information:

المعلومات المالية :

Salary Details:

تفاصيل الراتب:

Basic Salary: **SAR 9,100** (Nine Thousand and One Hundred Saudi Riyals).

الراتب الأساسي: **9,100** ر.س (تسعة آلاف ومائة ريالاً سعودياً).

Housing Allowance: **SAR 3,675** (Three Thousand Six Hundred Seventy-Five Saudi Riyals).

بدل سكن: **3,675** ر.س (ثلاثة آلاف وستمائة وخمسة وسبعون ريالاً سعودياً).

General Allowances including Transportation: **SAR 1,225** (One Thousand Two Hundred Twenty-Five Saudi Riyals).

البدلات الأخرى شاملة بدل المواصلات: **1,225** ر.س (ألف ومئتان وخمسة وعشرون ريالاً سعودياً).

Total: **SAR 14,000** (Fourteen Thousand Saudi Riyals)

المجموع: **14,000** ر.س (أربعة عشر ألفاً ريالاً سعودياً)

We assure you that if this request is approved, we confirm that his monthly salary will be transferred for the credit to A/C No/ IBAN: **SA704500000825221989001** with yourselves from the month of April 2024 onwards and undertake not to transfer the salary to any other bank unless he provides a clearance letter from you.

نؤكد لكم أنه إذا تمت الموافقة على هذا الطلب فإننا نتعهد تعهداً غير قابل للنقض بتحويل وتثبيت الراتب الشهري العائد للسيد أعلاه من قبل الشركة إلى الحساب المفتوح باسمه لدى أحد فروعكم رقم الحساب **IBAN SA704500000825221989001** اعتباراً من راتب شهر إبريل 2024م وطول فترة التسديد وأنه لن يتم إعطاء الموظف المذكور خطاب إبراء ذمة إلا بعد حصوله على خطاب تصفية من بنكم دون أدنى مسؤولية على الشركة.

We further undertake that in the event of his resignation or termination of employment during the tenure of the loan, his terminal benefits after recovering our dues, will be transferred to the above account.

كما نلتزم أيضاً في حالة انهاء خدمات الموظف أو استقالته خلال مدة القرض، بإيداع جميع مستحقاته الى حسابه المذكور أعلاه بعد خصم أي مبالغ مستحقة للشركة

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير،

Louis Berger



6897 King Fahad Rd - Al Olaya Dist.
Unit No: 10029
Riyadh 12211 - 3388
Tel: +966 11 480 6661
Fax: +966 11 480 9803

دبليو أس بي

WSP

abu dhabi : dubai : ksa : kuwait : oman : qatar : sharjah

www.wsp.com

